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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyi gyermek született a meddőségi kezeléseket 
támogató program révén az elmúlt években és idén?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A KSH szinte minden közleményének az a címe, hogy „nőtt a népességszám természetes fogyása”,
magyarán folyamatosan egyre kevesebben vagyunk.

Egy tavaszi  közlemény  szerint:  tavaly  a  születések  száma  1,9  százalékkal,  a  halálozásoké  0,4
százalékkal  kevesebb  volt,  mint  2017-ben.  A  természetes  fogyás  3  százalékkal  (1203-mal)
emelkedett 2017-hez képest. 2018-ban 89 800 gyermek született, 1777-tel kevesebb, mint 2017-
ben, ez 1,9 százalékos csökkenést jelent. A teljes termékenységi arányszám becsült értéke 1,49 volt,
megegyezett a 2017. évivel. A gyermekvállalási hajlandóság tehát nem változott, a születésszám a
szülőképes nők számának visszaesése miatt csökkent - ezek a KSH megállapításai.

A KSH legutóbbi közleménye szerint: „Nőtt a természetes fogyás mértéke 2019 első öt hónapjában,
miután 2,1 százalékkal kevesebb gyermek született és 0,5 százalékkal többen haltak meg a múlt év
azonos időszakához képest”.

Mint  írták,  az  év  első  öt  hónapjában  34 823 gyermek született,  745-tel  kevesebb,  mint  tavaly
ilyenkor.  Január-márciusban  átlagosan  4,2  százalékkal  alacsonyabb,  áprilisban  2,7  százalékkal
magasabb, májusban azonos számú volt az élve születések száma 2018 azonos hónapjaihoz képest.

Kérem,  hogy válaszában ne  mutogasson vissza  az  „elmúlt  nyolc  évre”,  mert  tizedik  éve  Önök
kormányoznak. Nevetséges, hogy még mindig a 2010 előtti időkkel vagdalkoznak, amikor a saját
családjaik támogatása helyett támogathatták volna az ország lakosait is, azokat a magyar családokat,
akiket állítólag annyira meg akarnak óvni mindentől.

Mindezek miatt kérdezem:



Mennyi  gyermek  született  a  meddőségi  kezeléseket  támogató  program  révén  az  elmúlt
években és idén? 

Mennyivel bővült a meddőségi kezeléseket végző állami intézmények támogatása? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2019. július 30.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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